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NOTULEN Historische Kring Huizen  
Algemene Ledenvergadering 17 april 2024  
 
 

 
Kort verslag van de (extra) Algemene Ledenvergadering van 17 april 2024 bij 
Muziekvereniging Prinses Irene. 
Aanwezig: 61 leden inclusief 2 bestuursleden. 2 afmeldingen. 
 
 
1. Opening. De dagvoorzitter, de heer Wessel Doorn, opent om 19.32 uur de vergadering 

en heet de aanwezigen welkom. Wessel is in Huizen gemeenteraadslid voor de Christen 
Unie en lid van de commissie Sociaal Domein en zal deze ALV leiden. 

2. Mededelingen 

1. De secretaris mw. Pernelle Kriek-Kruijmer heeft zich afgemeld voor deze ALV. Naar 
aanleiding van de ontwikkelingen zal zij haar werkzaamheden z.s.m. overdragen en 
beëindigen; 

2. Er zijn geen aanmeldingen voor nieuwe bestuursleden ontvangen; 

3. Wessel geeft aan dat er respectvol en op positieve moet worden gediscussieerd en 
dat we vooruit willen kijken 

3. Goedkeuring verslag Algemene Ledenvergadering 14 maart 2024 

De heer Huub Casander heeft de volgende opmerkingen: 

1. Bij 4.1.1. i.v.m. de geldende opzegtermijn is mw. Katharina Grosser formeel tot 29 
april 2024 interim-voorzitter. 

2. Bij 6 het te wijzigen Huishoudelijk Reglement. Dit had vooraf toegezonden moeten 
worden en dat geen stemming is geweest over aftreedrooster en Huishoudelijk 
reglement. Zoals vermeld in verslag is ALV is zonder stemming akkoord gegaan met 
wijzigingen in reglement en aftreedrooster. 

3. Het verslag wordt hierop aangepast. 

4. Terugblik: bestuurscrisis – wat is er aan de hand? 

1. Analyse van de penningmeester (Rienko Verboon). Rienko benadrukt dat hij achter 
het beleidsplan staat en in december 2023 het vertrouwen in Katharina heeft 
uitgesproken. De wijze waarop Katharina heeft gemeend de activiteiten voor 2024 te 
moeten vastleggen en communiceren is naar zijn mening niet in de juiste volgorde 
gegaan, verder verwijst hij naar zijn schriftelijke reactie in de vergaderstukken. 
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2. Analyse het algemeen bestuurslid (Klaas Schipper). Klaas geeft aan dat het werven 
van leden vrijwilligers inclusief bestuursleden en het organiseren van activiteiten 
altijd al het de kern van de HKH is geweest en geen problemen te hebben met het 
beleidsplan. 

3. Analyse interim voorzitter (Katharina Grosser). Katharina geeft aan dat door de 
uitvoering van het Beleidsplan de HKH meer zichtbaar zal worden, met meer leden 
dan de ca. 350 van de afgelopen jaren als gevolg (HKH is klein t.o.v. andere kringen). 
Dit bereik je door een visie te hebben en de samenwerking binnen en buiten de HKH 
te versterken en minder gesloten te zijn. Zij bedankt de vrijwilligers. Katharina geeft 
aan geen rol meer in het bestuur te willen vervullen. Wel is zij lid van de werkgroep 
Huisvesting o.l.v. Gerard Keg. 

4. Interview aanwezige kernvrijwilligers door Wessel Doorn 
Door de aanwezige worden diverse vragen gesteld: 

1. Wat is het TT-team (Martin Geers)? Dit is het Team Toekomstgerichte HKH en 
bestaat uit Pia van der Molen, Gerard Keg. Huub Casander, Sandra Scholtz-
Bunschoten en Katharina Grosser. Het team heeft zich in eerste instantie op het 
organiseren van deze ALV gericht. Door het bestuur is aan het TT-team gevraagd 
om een gesprek, hier is niet op ingegaan. 

2. Werkgroep huisvesting? Is ingericht na ALV van 14 maart en bestaat uit Gerard 
Keg, Tijmen Kos en Katharina Grosser. Het ontstaan van de werkgroep is niet 
gedeeld met het bestuur. 

3. Hoe communiceerde het bestuur (W. Piejest)? Vooral schriftelijk en via de mail. 
In de bestuursvergadering (BV) veel punten en niet veel ruimte voor discussie.  

4. Is er gesproken over de bestuurscultuur (Wim de Boer)? Pas naar aanleiding van 
de BV in december 2023 in januari 2024. Hierbij is geen beweging in de 
standpunten van Katharina gekomen. 

5. Gerard Keg merkt op dat uitvoeren van Beleidsplan van belang en samenwerking 
met andere organisaties. Katharina vervulde hierin een sleutelrol. Huub Casander 
vult aan dat Katharina voor beweging heeft gezorgd, 

6. Wim de Boer vraagt: is de HKH voor Huizers of voor buitenlui? De HKH is voor 
iedereen met belangstelling voor de Huizer geschiedenis. 

7. Frits Egmond vraag: waar zit het op? Klaas antwoord op het beschikbaar zijn van 
vrijwilligers, die zijn er te weinig of willen niet. Tony Grolle en Sandra Scholtz 
geven aan zich veel te hebben ingezet, ook op verzoek van Klaas. 

8. Rob de Slegte: hoe komen we verder? Applaus volgt. 

9. Jeroen Scholtz vraagt hoe aan het beleidsplan is gewerkt? Rienko geeft aan dat 
er niet expliciet aan het beleidsplan is getoetst, meer gewerkt in de geest van. 
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Bestuur werkt met actie- en besluitenlijst, die door Katharina werd bijgehouden. 
Het is niet gelukt om in 2023 het bestuur te versterken, ondanks bekendmaking 
vacatures en benaderen van diverse personen. 

5. Décharge en kascommissie 

1. De ALV verleent décharge aan de interim voorzitter Kathrina Grosser en de secretaris 
Pernelle Kriek-Kruijmer. 

2. De heer Kees Kruijmer treedt toe tot de kascommissie 2024 (samen met Vincent 
Bout). Arne van Gastel vraagt wat een kascommissie doet en zal als toeschouwer 
deelnemen om dit te ervaren. 

6. Hoe verder? 

Wessel Doorn toont onderstaande sheet: 

 

Reacties: 

 Lucas Kruijmer: bestuur hou eer aan zichzelf en treedt af, dit geeft ruimte voor 
nieuwe personen; 

 Rob de Slegte: Klaas en Rienko hebben veel goed werk verricht, complimenten. 

 Sandra Scholtz-geeft dat Klaas Schipper heeft gezegd: hef HKH maar op en geeft aan 
geen vertrouwen in bestuur te hebben. 

 Ewoud Doyer geeft aan dat de ontwikkeling hem pijn doen en doodzonde zijn en pleit 
voor een mediator. Diverse aanwezigen geven aan dit te steunen. 

 Gerard Keg: keuze moet vertrouwen voor de toekomst geven; 

 Het ophouden van de HKH is geen wens van de ALV en vervalt als scenario 

 Er is geen duidelijke meerderheid voor de optie 1, 2 of 4. 

Conclusie: 
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Organiseren van een gesprek van bestuur met vrijwilligers om te komen tot een 
interimbestuur en te spreken over de verenigingscultuur. Wessel Doorn is bereid om dit 
gesprek te organiseren. Rienko is bereid tot deze stap. Klaas denkt daarover na.  

Wessel Doorn sluit de avond af. 

Gerard Keg bedankt Wessel voor zijn inzet. 

Er kan nog wat gedronken worden. 

Akkoord verklaring notulen 

Wessel Doorn, dag-voorzitter    Rienko Verboon, notulist 

Huizen, d.d.      Huizen d.d. 


